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PROTOKOLL 
 Styremøte tirsdag 30.08.2022 kl 17 hos  

Stabekk tennisklubb 
 

Møtedeltakere: 
Styret: Øivind Gladsø, Cecilie Brekke, Eivind Gjeraker, Svein Mossing, Britt Stavik, Ola 
Nygard og Bente Landmark 
 
Adm. og referent: Kathrine Sole Semb  
 
Forfall: Knut Guldbrandsen  
 
Sak nr. 
3.1 PROTOKOLL 
 BIR 2 - 22/23 
 Vedtak: 

Protokollen taes til etterretning 
 
3.2 OPPLEGG OG PRIORITERINGER FOR BUDSJETTPROSESS 2023 
 Diskusjon rundt innspill til budsjettprosessen høsten 2022. 
 Vedtak: 

Styret godkjenner forslag   
 
3.3 HØSTSEMINAR 
 Gjennomgang forslag til innhold for høstseminaret 21.- 22. oktober 
 Vedtak: 

Styret godkjente de foreslåtte temaer/momenter, men det må gjøres 
prioritering og plassering i program 

 
3.4 REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 
3.4.1    Kommunal lånegaranti  
3.4.2 Byfesten  
3.4.3  Alpinanleggene – oppsummering etter møte 24. august  
3.4.4    Idrettens plass i det fremtidige Sandvika 
3.4.5  Fornebu og fotball 
3.4.6  Fordeling treningstid inne og ute, utarbeidelse av nye kriterier. 
3.4.7  Anlegg ferdigstilt i sommer 
3.4.8  Anlegg i prosess 
3.4.9  Strømstøtte 2022 
3.4.10  Kjørestopp 
3.4.11  Status økonomi 1. halvår og prognose 2. halvår 
  
Eventuelt: 
Ny klubb i september – Bærum Breakeklubb 
 
Neste møte: 11 oktober  
Kathrine Sole Semb 300822 
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SUPPLERENDE INFO BESLUTNINGSSAKER 
 
OPPLEGG OG PRIORITERINGER FOR BUDSJETTPROSESS 2023 
Innspill til kommunens budsjettprosess bør være ferdigstilt senest 10. oktober. 
Forslag til prioritering: 

1. Anleggsplanen  
2. Kommunal lånegaranti  
3. Strømstøtte for 2023  
4. Alpinbakkene – tiltak for å sikre disse en stabil og bærekraftig økonomisk situasjon 
5. Øke driftsmidler til BIR 

 
Oppsummering fra prosessen med alpinanleggene bør være klart til 23. september for å gi 
underlag til punkt 4.  
 
Vurdering om videreføring av Kjørestopp-ordningen bør prioriteres inn som et eget punkt. 
 
HØSTSEMINAR 2022 
Daglig leder lager forslag til program som blir drøftet med programkomite. 
Programkomiteens forslag sendes ut til styret for vurdering og eventuell godkjenning per 
epost.    
 


